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Socialnämndens beslut 

Noterar informationen till protokollet.  

 
Ärendebeskrivning 

 

- Susanne Stavborg och Johan Berglind berättar om Polarna Värmdös 

uppsökande och förebyggande arbete. Polarna är stärkta av FoU-

Södertörns rapport Förebyggande och uppsökande arbete i fyra 

kommuner; Nacka, Haninge, Södertälje och Värmdö. Rapporten 

initierades av Nacka. Forskningsrapporten var en komparativ studie 

och Haninge, Södertälje, Nacka och Värmdö valdes som 

jämförelsegrupperna. Studien har undersökt hur polarna gör i de 

olika kommunerna. Bl.a. har studien visat hur kommunen arbetar 

med fältverksamhet och BRÅ. Ett utvecklingsområde som Polarna 

lyfter är kontakten med skolor. Polarna efterfrågar en ökad kontakt 

med skolorna. Polarna efterfrågar även hjälp på politisk nivå, och 

menar att det behövs ett tydligare uppdrag från alla kontor för att 

samordna sig kring ungdomsfrågor. Det är viktigt att alla drar åt 

samma håll. Värmdö Polarna informerar om kommande föreläsning.  

 

- Anders Holmström berättar om Mini-Marias verksamhet, som är ett 

samarbete mellan landstinget och socialkontoret. Initialt köptes 

tjänsten från Maria Ungdom, som är beläget i Stockholms stad. 

Dock kom få besök från Värmdös ungdomar. Oktober 2011 startades 

Mini-Maria som försöksverksamhet, med en sjuksköterska. Initialt 

var det få besök. År 2012 hade verksamheten 648 besök, varav 93 

individer. 85 av dessa individer var under 18 år. År 2013 var det 764 

besök, varav ca 140 individer. Av dessa var 110 under 18 år. 

Anledningen till detta är en trend som följer samma mönster som 

övriga Sverige, d.v.s. att en förskjutning har skett till cannabis och 

andra droger. Därtill har en förskjutning av inställningar inträffat. 

Vidare informerar Holmström om forskning om information till 

föräldrar och ungdomar. Forskningen visar att det är bra att 

informera restriktiva ungdomar om fysiska skador. Därtill har 

information till föräldrar om skadeverkan god effekt. Från Mini-

Marias håll finns en önskan om att närvara mer i skolor. Droger är 

ett problem som går över hela det kommunala spektrumet. I 

samband med detta ställer Nils-Erik Särnbrink (S) en fråga i 

anknytning till sociala insatsgrupper och informerar om möjliga 

lagändringar inom området.  

 

- Information om långvarigt biståndsberoende barnfamiljer i Värmdö 

utgår.  

 


